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ЗАПИСНИК 

 

са 13. седнице  Скупштине Удружења геодетских и грађевинских школа 

 одржане 11.05.2019. године 

 

Скупштина Удружења геодетских и грађевинских школа одржана је у Нишу, у 

просторијама Високе техничке школе струковних студија  са почетком у 1145. 

Скупштини Удружења геодетских и грађевинских школа присуствовали су следећи 

чланови: 

1. др Станко Матић – председник Удружења,  

2. Драган Пантовић- потпредседник Удружења,  

3. Васко Николов - секретар Удружења,  

4. Гојко Бановић – руководилац Центра за средње стручно образовање  и образовање 

одраслих – ЗУОВ 

5. Исо Планић - Политехничка школа  Суботица 

6. Данијел Кукарас – Грађевински факултет Суботица , ФТН Нови Сад 

7. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица 

8. Варади Золтан – СТШ „Шинковић Јожеф“ Бачка Топола 

9. Зоран Зорић – Прва техничка школа Крагујевац 

10. Жарко Тасић – ЕГШ „Никола Тесла“ Јагодина 

11. Дејан Антић - ЕГШ „Никола Тесла“ Јагодина 

12. Наташа Зечевић – ТШ „23 мај“ Панчево 

13. Југослав Богићевић - ТШ „23 мај“ Панчево 

14. Живко Милентијевић – ТШ „Михајло Петровић – Алас“ 

15. Иван Петровић - ТШ„Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

16. Љубица Максимовић - ТШ„Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

17. Мариа Малешевић-Чучулис - ТШ„Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

18. Славка Цвијовић - Техничка школа „Радоје Љубичић“  Ужице 

19. Владан Маринковић – Машинска техничка школа „14. октобар“ Краљево 

20. Љиљана Игњатовић – Политехничка школа „Милутин Миланковић“ Крушевац 

21. Горан Поповић – Техничка школа Књажевац 

22. Ивана Јевтић - Техничка школа Књажевац 

23. Милан Вукић - Техничка школа Књажевац 

24. Лидија Јевтић Вушковић - Техничка школа Књажевац 

25. Драгана Радовановић- Грађевинска школа Београд 

26. Горан Учур - Грађевинска школа Београд 

27. Зорица Ранчић - Архитектонска техничка школа Београд 

28. Катарина Недимовић Затежић – Техничка школа Чачак 

29. Марина Остојић - Техничка школа Чачак 

30. Снежана Пауновић – ГТШ „ Неимар“ Ниш 

31. Снежана Пандуровић – Геодетска техничка школа Београд 

32. Аида Каришик- Школа за дизајн текстила и коже  Нови Пазар 

33. Александар Ракићевић - ГТШ“Бранко Жежељ“Београд  

34. Сретен Васић - ГТШ „ Неимар“ Ниш 
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ДНЕВНИ РЕД: 

 

1. Усвајање записника са предходне седнице Скупштине одржане 12.05..2018.(записник 

је на сајту Удружења) – известилац Васко Николов, секретар Удружења 

2. Извештај о раду удружења и финансијски извештај у претходном периоду -

известилац др Станко Матић председник Удружења; 

3. Актуелности у подручју рада - известилац Гојко Бановић, руководилац Центра за 

стручно образовање и образовање одраслих - ЗУОВ; 

4. Коментар плана уписа за школску 2019/2020. годину; 

5. Избор руководства Удружења за наредни мандатни период; 

6. Стручно усавршавање чланова Удружења – известилац Драган Пантовић, 

потпредседник Удружења 

7. Текућа питања; 

 

Након што је констатовао да постоји кворум за рад и одлучивање др Станкo Матић,  је 

поздравио присутне,  а и у име Удружења  захвалио се Сретену Васићу директору ГТШ„Неимар“  

Ниш, као и свим запосленима у школи на уложеном труду око организације 30. републичког 

такмичења, и посебно нагласио амбијент са свечаног отварања такмичења. 

Потом се  Сретен Васић, директор школе домаћина такмичења, обратио присутнима захвалио 

се  у име колектива и пожео успешан рад. Истакао је да на такмичењу учествује 25 школа из 

Србије,  као и школе из Бања Луке и Подгорице и укупно 119 ученика-такмичара и 8 из ове две 

школе из региона, као и 76 ментора – наставника. 

Након тога се прешло на рад по предложеном и усвојеном дневном реду. 

 

АД 1.  

Записник  са  претходне седнице је усвојен једногласно и без примедби. 

 

 

АД 2.  

Др Станко Матић поднео је финансијски извештај за претходни период. Констатовао је да је 

стање солидно, да је већина школа измирила обавезе и да је на рачуну Удружења 166,623.89 

динара, и да Удружење нема дуговања и неизмирених обавеза. Такође је изнео податак да су 

послате фактуре за школску 2018/19 годину у износу од 220,800.00 динара. 

Укратко је изнео Извепштај о раду, а накнадно ће бити достављен у писаној електронској 

форми свим школама чланицама. 

У дискусији је истакнуто неколико предлога везаних за помоћ домаћину-има такмичења,  

јер је Министарство забранило котизацију коју плаћају школе учеснице такмичења. Предлог је да 

се направи анализа трошкова као и да се утврди износ чланарине по ученику/одељењу при чему би 

школе са једним подручјем рада имале веће учешће, док би школе са више подручје рада имале 

мање учешће и новчану партиципацију у раду Удружења, али и у организацији такмичења. Остаје 

да нови „Управа“ Удружења  након конституисања и анализе да одговарајући предлог и да се то 

достави свим чланицама Удружења.  

Извештај о раду, финансијски извештај и предлози из дискусије су усвојени једногласно. 

 

АД 3.  

 Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих  

је информисао присутне о активности везаним за подручје рада геодезија и грађевинарство. 

 Прва новост је да од наредне школске године стартује и други образовни профил који се 

може реализовати у дуалном систему – руковалац грађевинском механизацијом. Тај образовни 

профил урађен је на захтев Министарства просвете, Привредне коморе Србије, Аустријске развојне 



агенције АДА , амбасаде Аустрије и кабинета председнице владе Ане Брнабић. Два стручна 

предмета су идентична као и код оператера, тако да је могуће комбиновати та два образовна 

профила. 

Друга новост  је везана за увођење државне матуре (опште и стручне матуре). Према 

дефинисаним роковима садашњи други разред ће полагати државну матуру, пројекат који 

финансира држава. Састоји се од општег дела (српски и математика)  и стручног дела (тест и 

задатак).  

Нагласио је да је у току јавни позив објављена на сајту Завода за формирање радних група 

(67), које би радиле на реализацији пројекта државне матуре, па је неопходно укључити и сва 

Удружења (заједнице школа). 

У дискусији је истакнуто да највећи део родитеља није упознат са пројектом државне 

матуре, а посебно ученика садашњег другог разреда, па је неопходно обавити разговоре по 

школама. 

Гојко Бановић је истакао да су већ кренула упознавања преко школских управа, директора 

основних и средњих школа и да је већи проблем са ученицима садашњег 1 и 2 разреда. 

  

АД 4. 

           Коментара око плана уписа за наредну 2019/20 годину није било, а  нису изнети примери 

проблема, па је Др Станко Матић  предложио да се замене тачке 5 и 6 што је прихваћено да би се 

седница завршила  избором новог руководства. 

 

АД 5. 

Драган Пантовић- потпредседник Удружења, је обавестио присутне да је испред Удружења 

био на састанку на Факултету техничких наука Нови Сад, а који је уприличен на предлог проф.др 

Данијела Кукараса. На састанку је договорена сарадња на свим пољима,  

• Помоћ у организацији такмичења 

• Припрема уџбеника, приручника, јер за већи део предмета код нових образовних 

профила не постоје адекватни уџбеници и приручници 

• Организација семинара и он-лајн семинара као начина стручног усавршавања 

наставника  

Посебно је истакао да ФТН у Новм Саду и Грађевински факултет Суботица  дају 50 бодова  

при упису на факултет за освојено једно од прва три места на републичком такмичењу. 

 Проф. др Данијел Кукарас је истакао да састанак о којем је било речи, је организоавн у 

циљу побољшања сарадње између средњих школа и факултета. Директор департмана за 

грађевинарство и геодезију проф. др Властимир Радоњанин је окупио шефове свих катедри са 

департмана, а да су састанку присуствовали и други наставници са департмана. На састанаку је 

истакнуто да покрајина и република треба да финансирају едукацију наставника, јер је то интерес 

државе, а да ће ФТН на одговарајући начин помоћи наставницима школа, кроз облике сарадње које 

предложи Удружење. 

 У дискусији је истакнуто је да је Удружење на овај начин добило изузетне партнере на 

реализацији својих активности и да  треба овакве видове сарадње успостављати (покушати) и са 

осталим факултетима у Србији.Донета је оидлука да ново руководство заједно са  

проф. др Данијелом  Кукарасом и Гојком Бановићем у најкраћем року, а најксније до краја јуна 

месеца договори облике сарадње и рокове. 

 

АД 6. 

Др Станко Матић је  дао информацију,  да он с обзиром да отишао у пензију, сходно 

одредбама Статута више не може обављати дужност председника Удружења.  

Зато је неопходно на данашњој  Скупштини изабрати  новог председника Удружења, као и 

„уже“ руководство. Након обављених консултација са непосредним сарадницима у Удружењу 

(потпредседником и секретаром), као и закључка  са 25. седнице Извршног одбора предлаже  да 



Исо Планић, директор Политехничке школе у Суботици, буде изабран за председника. Образложио 

је свој предлог и истакао да је Исо  Планић  председник Планинарског савеза Србије, председник 

спортског друштва „Спартак“ Суботица, председник актива директора средњих  школа Суботице, 

и да је у досадашњем раду показао интерс за рад у Удружењу и активно учествовао у свим 

активностима  у Удружењу.  

Након тога Исо Планић се захвалио на предлогу и кандидатури, изнео основне биографске 

податке. Рођен је 1965. године у Новом Саду, професор је географије, и у трећем мандату као 

директор школе у којој ради од 1991. године. Ако буде изабран тражи подршку у циљу реализације 

свих активности Удружења, при чему посебан акценат имају рад на осавремењивању наставе и 

учења, дигитализација, дуално образовање, и међународна сарадња. Након дискусије предложено  

је да у циљу наставка континуитета у раду,  за потпредседника буде изабран  Драган Пантовић, а за 

секретара Васко Николов. 

Након краће дискусије чланови Скупштине су гласањем  је једногласно прихватили 

предлог. 

Ново - старо руководство би требало да у краћем временском периоду припреми измене и 

допуне Статута Удружења, а да сви могу доставити своје предлоге измена и допуна посебно у делу 

конституисања Извршног одбора односно начина предлагања и избора чланова органа Удружења. 

 

АД 7.  

Након обављених консултација дат је предлог да домаћин 31. Републичког такмичења 

геодетских и грађевинских школа буде Школа за дизајн текстила и коже Нови Пазар. Предлог је 

једногласно прихваћен. Потребно је у што скорије време да руководство Удружења направи обиђе 

школу ради договора око организације. 

 

Седница је завршена у 1320 сати. 

                
 

 

 

  

 


